遭騙學費每白殺 主犯囚終身

痛失一萬學費 揭陽女學生跳海亡

香港文匯報訊 據人民日報客戶端報道,廣東省高級人民法院對揭陽 女學生蔡某遭電信詐騙案昨日作出二審判決:駁回陳明慧、范治傑、高 學忠、葉奇鋒、熊運江等5名詐騙主犯的上訴,維持原判。之前,因騙 光準大學生蔡某一萬元(人民幣,下同)學費導致其跳海自盡,5被告 中首犯一審被判無期徒刑。

大 告人陳明慧、范治傑、高學忠、葉奇 高級人民法院依法組成合議庭,對該案進鋒、熊運江詐騙,熊運江危險駕駛, 行審理。 林詩雅、陳李億掩飾、隱瞞犯罪所得一 案,廣東省揭陽市中級人民法院於去年12 月28日一審宣判,陳明慧犯詐騙罪,被判 收個人全部財產;范治傑、高學忠、葉奇 鋒犯詐騙罪,分別被判處有期徒刑13年至 15年,並處罰金40萬元到60萬元不等; 有期徒刑11年,並處罰金21萬元;林詩 雅、陳李億犯掩飾、隱瞞犯罪所得罪,分別 被判處有期徒刑3年、1年4個月,並處罰金。

原審判決量刑恰當

廣東省高級人民法院認為,上訴人陳明 處無期徒刑,剝奪政治權利終身,並處沒 慧、范治傑、高學忠、葉奇鋒、熊運江以 非法佔有為目的,結成電信詐騙犯罪團 夥,採用虛構事實的方法,通過利用「釣 魚網站」發送詐騙信息、撥打詐騙電話等 熊運江犯詐騙罪、危險駕駛罪,決定執行 手段針對不特定多數人實施詐騙,其行為 均已構成詐騙罪,且詐騙數額特別巨大, 騙取包括多名未成年人、在校學生在內的 眾多被害人的財物並造成一人自殺,情節 宣判後,陳明慧等人提出上訴。廣東省 特別嚴重,社會危害性大,原審判決對其



機)協助轉移贓款,其行為已構成掩飾、 隱瞞犯罪所得罪,二審根據查明的犯罪事 實,認定其非法出售的POS機為詐騙犯罪 轉移資金的數額為420萬元,依法對其改 判有期徒刑2年半。

另據中通社報道,山東省高級法院昨日委案的主犯也被判處無期徒刑。

託山東省臨沂市中級法院宣判並送達「徐 玉玉案」第二審刑事裁定書,裁定駁回陳文 輝、黃進春、陳寶生的上訴,維持原判。

此前震驚內地的另一宗類似電信詐騙案 件中,山東臨沂市高三畢業生徐玉玉被以 發放助學金名義騙走9,900元學費。徐玉 玉報警後昏厥,搶救兩天後不治身亡,涉

整治網上兒童「邪典片」騰訊優酷被罰款

香港文匯報訊 據中新社報道,中央宣 傳部、中央網信辦、文化部、國家新聞出 版廣電總局、全國「掃黃打非」工作小組 辦公室近日作出部署,由本月上旬至4月 下旬進一步開展針對網絡直播平台傳播低 俗色情暴力等違法有害信息和兒童「邪

取締未獲直播資格平台

此次整治行動在前階段排查工作基礎 上,相關部門將組織開展全面清查,對未 獲相關直播服務資格的直播平台和頻道, 依法予以取締;對具運營資格、傳播違法 違規和不良內容的, 責令刪除相關內容,

整改。對違法違規情節嚴重的網站,依法 予以關閉;涉嫌犯罪的,依法追究刑事責 任。組織對隱患問題多、用戶數量大的網 絡直播、動漫、遊戲、視頻企業,分類別

此外,在查處廣州胤鈞公司的同時,對

優酷、愛奇藝公司,為該公司提供傳播平 台的騰訊公司立案調查;對百度旗下「好 看」視頻存在傳播兒童「邪典」視頻內容立案 調查。京廣兩地文化執法部門近日作出相 關行政處罰,責令上述互聯網企業改正違 法違規行為,警告並處以罰款。

🧗 神 州 快 訊

內地流感疫情回落

香港文匯報訊(記者 劉凝哲 北京報道) 今冬內地流感疫情嚴峻,引發關注。國家衛 生計生委副主任、國務院醫改辦主任王賀勝 昨日在北京表示,內地流感疫情目前已回 落。中國流感監測網絡數據顯示,今年1月 以來,在流感樣病例監測方面,北方省份疫 情繼今年第一周出現下行拐點後持續下降, 南方省份疫情也於今年第三周出現下行拐點 並呈下降趨勢。在流感樣病例暴發疫情方 面,各省疫情都已降到較低水平。

王賀勝在出席國新辦舉行的發佈會時表 示,今年冬季全國流感活動強度高於近幾 年的平均水平,流感疫情防控是當前的重 點工作。目前全國流感疫情已回落,衛計 委並在春節前夕對流感等冬春季傳染病防 治工作再次進行部署,繼續加強疫情防 控,強化監測預警和疫情處置,做好醫療 服務和健康科普。

河北4.3級地震 京津冀有震感

香港文匯報訊 據中新社報道,河北廊 坊市永清縣昨日下午6時31分發生4.3級 地震,震源深度20千米,京津冀地區有 震感。河北省地震局已啟動三級地震應 急響應。

當日下午6時50分許,廊坊市區街道上秩 序井然,通訊正常。市民周鵬飛説,此次地 震震感明顯, 他感覺到晃動, 隨後同家人跑 到戶外,並等待官方進一步消息。「還好今 天(12日)氣溫回升,不是很冷,跟家人 在一起也不覺得緊張。」另外,北京及天津 地區網友表示有明顯震感。

河北省地震局表示,該局已啟動三級地震 應急響應,並派出相關人員趕赴一線,具體 現場情況隨後發佈。

典」動漫遊戲視頻的集中整治行動。

進行約談警示,督促落實主體把關責任。

上海金橋出口加工區開發股份有限公司 2018年第一次臨時股東大會決議公告

本公司董事會及全體董事保證本公告內容不存在任何虛假記載、誤導性陳述或者重大遺漏,並對其內容的眞實性、準確性和完整性承擔個別及連帶責任。重要內容提示:

●本次會議是否有否決議案:無

1、出席會議的股東和代理人人數	60
其中:A股股東人數	25
境内上市外資股股東人數(B股)	35
2、出席會議的股東所持有表決權的股份總數(股)	694,975,992
其中:A股股東持有股份總數	667,513,667
境内上市外資股股東持有股份總數(B股)	27,462,325
3、出席會議的股東所持有表決權股份數佔公司有表決權股份總數的比例(%)	61.9180
其中:A股股東持股佔股份總數的比例(%)	59.4713
境内上市外資股股東持股佔股份總數的比例(%)	2,4467

(四) 表決方式是否符合《公司法》及《公司章程》的規定,大會主持情况等。 表決方式符合《公司法》及《公司章程》的規定,大會由副董事長湯文侃先生主持。

表决力式付言《公司法》及《公司导程》的规定,大晋田副重争校局又讥无生土持。 (五)公司董事、監事和董事會秘書的出席情況 公司在任董事9人,出席4人,獨立董事張鳴先生、陸雄文先生、董事王顯女士、鄧偉利先生因工作安排衝突未 能出席;獨立董事郁斌先生因出差未能出席。 公司在任監事5人,出席4人,測點事長王文博先生因工作安排衝突未能出席。 董事會秘書嚴少雲先生出席本次會議;其他高管一副總經理曹劍雲先生列席會議;副總經理沈彤女士、財務總 監佟潔女士因出差未能出席。

議案審議情況

表決情況

棄權 同意 股東類型 票數 比例(%) 票數 比例(%) 票數 比例(%) A股 666,819,077 99.8959 694,590 0.1041 0.0000 14,028,745 13,433,580 0.0000 48.9164 普通股合計: 680,847,822 14,128,170 0.0000 2.0330

(二) 關於議案表決的有關情況說明 該項議案獲得有效表決權股份總數的2/3以上通過

律師見證情況 本次股東大會鑒證的律師事務所:上海市錦天城律師事務所

律師:吳敏德、陳偲偲、徐鑫 律師鑒證結論意見

本次股東大會的召集和召開程序、召集人資格、出席會議人員資格、審議議案、會議表決程序及表決結果等事

經鑒證的律師事務所主任簽字並加蓋公章的法律意見書 本所要求的其他文件

上海金橋出口加工區開發股份有限公司

ANNOUNCEMENT ON CAPITAL INCREASE INTO TIANJIN AIRLINES HAINAN AIRLINES HOLDING CO., LTD.

important Notice:

◆ Content of Transaction: The signature of the following framework agreement of capital increase is an intentional agreement which is formed on the basis of mutual willingness and principles. The final clauses of the agreement would be confirmed upon the implementation of necessary internal and external decision—making and approving procedures of both signing parties, the Tianjin Airlines Company Limited (hereinafter referred to as the Tianjin Airlines) and the Tianjin Duty Free Zone Investment Company Limited (hereinafter referred to as the Tianjin Duty Free Zone).

Chereinafter referred to as the Tianjin Airlines) and the Tianjin Duty Free Zone Investment Company Lumine (Instrument Company Lumine (Instrument Company Lumine (Instrument Company Lumine (Instrument Company Lumine C

Finot Free Trade Zone (Amport Economic Area)
1.1.2 Legal representative: Yu Yang
1.1.3 Registered capital: RMB 8,150,000,000 yuan
1.1.4 Business scope: Investment in high-tech industries and infrastructure with its own funds; consulting on enterprise investment management (excluding intermediaries), international trade; self-supporting and acting for the import & export of various commodities and technologies (excluding goods and technology restricted by the state for the operation or import & export); financial consulting; tax agent; private house lease; real estate development and commercial housing sales; expressway operation and management (Project which needs administrative approval shall be operated accordingly.)
1.1.5 Foulity structure 1.1.5 Equity structure

Shareholder	Shareholding Percentage	Remark
The Tianjin Duty Free Zone Investment & Holding Group Company Limited		The fully owned subsidiary of the Tianjin Port Duty Free Zone State- owned Assets Supervision and Administration Commission

The Tianjin Duty Free Zone Investment Company Limited is the shareholder of the Tianjin Airlines Company Limited (controlled subsidiary of the Company). Its shareholding percentage accounts for 4.18%.

1.2 Time, location and method of the signature

On Feb. 12 of 2018, the Tianjin Airlines (controlled subsidiary of the Company) signed the Capital Increase Framework Agreement with the Tianjin Duty Free Zone Investment Company Limited in Tianjin.

2.Main Content of the Framework Agreement

2.Main Content of the Framework Agreement

2.1 Background and target

The Tianjin Duty Free Zone Investment Company Limited is the investment platform under the Tianjin Port Duty Free Zone State-owner

The Tianjin Duty Free Zone Investment Company Limited is the investment platform under the Tianjin Airlines as the government

possets Supervision and Administration Commission. In 2009, it participated the establishment of the Tianjin Airlines as the government

possets Supervision and Administration Commission. In 2009, it participated the establishment of the Tianjin Airlines and support the trans
mention and development of the Tianjin Airlines. It plans to invest RMB 400 million yuan into the Tianjin Airlines and sign the Capital

crease Framework Agreement with the Tianjin Airlines.

2.2 Rights and obligations

The Tianjin Duty Free Zone Investment Company Limited would increase its capital investment into the Tianjin Airlines for RMB 400 aillion yuan in cash. After the signature of the Capital Increase Framework Agreement, both parties initiate the audit and evaluation work ased on December 31st 2017. The exact price per share and equity percentage of the increased capital in the Tianjin Airlines would be contracted to the final result of related report.

2.3 Validity of the agreement

The Capital Increase Framework Agreement would enter into force upon the signature of the legal representative. oital Increase Framework Agreement would enter into force upon the signature of the legal representatives or authorized ives or stamps of both parties, affixing with legal person's seals or contract seals.

3.Influence

The implementation of the framework agreement would promote the operation capability and provide sufficient follow-up development capital for the Tianjin Airlines, which is the controlled subsidiary of the Company. Upon the completion of the capital increase, the relationship setween the Tianjin Airlines and the Company would remain as the controlled subsidiary and the controlling shareholder. It would not take any najor impact on the annual operation achievement of the Company in 2018.

4. Risk Warnings

arnings ature of the capital increase framework agreement is an intentional agreement which is formed on the basis of mutual willing ness and principles. The final clauses of the agreement would be confirmed upon the implementation of necessary internal and external decision-making and approving procedures of both signing parties (the Tianjin Airlines Company Limited and the Tianjin Duty Free Zong estment Company Limited) subject to the formal capital increase agreement signed. There's still uncertainty on the implementation of the

nes Holding Co., Ltd. Feb. 13, 2018

比華利中港酒店

牌照號碼:H/0277 H/0278

尖沙咀・中港酒店 灣仔・比華利酒店 日租750元起 日租450元起

房專線:9509 5818

中港酒店:九龍尖沙咀白加士街1-11號1 & 2樓全層

比華利酒店:香港灣仔駱克道175-191號京城大廈4樓全層

網址:www.bchkhotel.hk

ACKNOWLEDGEMENT OF RIGHTS 權利確認告示

Ki Ki Fashion, acknowledges that Trade Marks shown below are well known trade marks of LOUIS **VUITTON MALLETIER** registered in Hong Kong for, inter alia, bags, cases, pouches and wallets and that no one may use these trademarks without the permission of LOUIS VUITTON. -

Ki Ki Fashion,現確認下列商標為路易威登於 香港註冊之馳名商標,註冊商品包括但不限於手 袋、盒/箱、小袋及錢包;若未經路易威登許可, 任何人不得使用下列商標。



Louis Vuitton Pacific Limited Hong Kong +852-29686227

證券代碼:600835(A) 股票簡稱:上海機電

上海機電股份有限公司 關於公司控股股東增持本公司 股份的公告

本公司董事會及全體董事保證本公告內容不存在任何虛假 記載、誤導性陳述或者重大遺漏,並對其內容的眞實性、準確 性和完整性承擔個別及連帶責任

上海機電股份有限公司(以下簡稱:本公司)接到控股股 東上海電氣集團股份有限公司(以下簡稱:上海電氣)通知, 上海電氣全資子公司上海電氣香港有限公司於2018年2月12日 通過上海證券交易所交易系統增持了本公司1,944,943股A股, 佔本公司已發行總股份數的0.19%;210,000股B股,佔本公司 已發行總股份數的0.02%。本次增持前,上海電氣持有本公司 484.220.364股A股,4.937.809股B股,合計佔本公司已發行 總股份數的47.83%;增持後上海電氣持有本公司486,165,307股A股,5,147,809股B股;合計佔本公司已發行總股份數的

上海電氣後續增持計劃:自本次首次增持本公司的股份12個月內,增持(含已增持的股份)不超過本公司已發行總股份數2%的股份,增持價格為以折合人民幣不高於每股25元的 加数2%的放加,項持價格局以前百人民幣が高於等級23元的 價格增持本公司A股或者本公司B股,增持總金額不低於等值 5,000萬元人民幣。同時承諾:在本次增持計劃實施期間及法 定期限内不減持其持有的本公司的股份。 特此公告

> 上海機電股份有限公司 2018年2月13日

申請酒牌續期公告 **CHOCODUCK BISTRO**

現特通告:李德俊其地址為長洲建 新里3號地下,現向酒牌局申請位於 長洲建新里3號地下CHOCODUCK BISTRO的酒牌續期。凡反對是項申 請者,請於此公告刊登之日起十四天 内,將已簽署及申明理由之反對書, 寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克道 市政大廈8字樓酒牌局秘書收。

日期:2018年2月13日

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **CHOCODUCK BISTRO**

Notice is hereby given that Lee Tak Chun of G/F., 3 Kin San Lane, Cheung Chau is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of CHOCODUCK BISTRO situated at G/F., 3 Kin San Lane, Cheung Chau. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice. Date: 13th February 2018

申請酒牌續期公告 太平館餐廳

現特通告:羅瑞華其地址為將軍澳唐明 苑唐輝閣609室,現向酒牌局申請位於 香港銅鑼灣白沙道六號地下太平館餐廳 的酒牌續期。凡反對是項申請者,請於 此公告刊登之日起十四天内,將已簽署 及申明理由之反對書,寄交香港灣仔軒 尼詩道225號駱克道市政大廈8字樓酒牌 局秘書收。

日期:2018年2月13日

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE TAI PING KOON RESTAURANT

Notice is hereby given that Lo Sui-Wa of Room 9, 6th Floor, Tong Fai House, Tong Ming Court, Tseung Kwan O, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Tai Ping Koon Restaurant situated at G/F., 6 Pak Sha Road, Causeway Bay, Hong Kong. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice. Date: 13th February 2018

申請酒牌續期公告 海港酒家

現特通告:梁潔紅其地址為九龍新蒲崗 六合街29 號宏輝工業大廈3字樓,現向 酒牌局申請位於九龍藍田啓田道50號啓 田商場3樓301號舖海港酒家的酒牌續 期。凡反對是項申請者,請於此公告刊 登之日起十四天内,將已簽署及申明理 由之反對書,寄交九龍深水埗基隆街333 號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書收。 日期:2018年2月13日

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE VICTORIA HARBOUR RESTAURANT

Notice is hereby given that Leung Kit Hung of 3/F., Wang Fai Industrial Building, 29 Luk Hop Street, San Po Kong, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Victoria Harbour Restaurant situated at Shop No. 301, 3/F., Kai Tin Shopping Centre. 50 Kai Tin Road, Lam Tin, Kowloon. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice. Date: 13th February 2018

申請酒牌續期公告 潮廳

現特通告:黃智偉其地址為香港中環皇 后大道中9號嘉軒廣場2樓222號舖,現向 酒牌局申請位於香港中環皇后大道中9號 嘉軒廣場2樓222號舖潮廳的酒牌續期。 凡反對是項申請者,請於此公告刊登之 日起十四天內,將已簽署及申明理由之 反對書,寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱 克道市政大廈8字樓酒牌局秘書收。

日期:2018年2月13日

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE **CHIU TANG**

Notice is hereby given that Wong Chi Wai of Shop 222, 2/F., The Galleria, No.9 Queen's Road Central, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Chiu Tang situated at Shop 222, 2/F., The Galleria, No.9 Queen's Road Central, Hong Kong. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F. Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice. Date: 13th February 2018

申請酒牌續期公告

現特通告:陳祥港其地址為九龍觀塘 鴻圖道70號利安工業大廈地下B座,現 向酒牌局申請位於香港香港仔南寧街 13-23號香港仔中心第一期一樓2號舖囍 的酒牌續期。凡反對是項申請者,請於 此公告刊登之日起十四天内,將已簽署 及申明理由之反對書,寄交香港灣仔軒 尼詩道225號駱克道市政大廈8字樓酒牌 局秘書收

日期:2018年2月13日 **NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE** HEY

Notice is hereby given that CHAN Cheung Kong of Unit B, G/F., Lee On Industrial Building, 70 Hung To Road, Kwun Tong, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of HEY situated at Shop No. 2, 1/F. Aberdeen Centre (Site 1), 13-23 Nam Ning Street, Aberdeen, Hong Kong. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice.

Date: 13th February 2018

